
 
2M-IT Oy:n osakeomistuksen siirto Satakunnan hyvinvointialueelle 
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Valmistelija Valmistelu ja lisätiedot: Hallintojohtaja Kari Kankaanranta, puh. 044 422 

4020. 
 
Sosiaali- ja terveydenhuoltoa ja pelastustoimea koskevan uudistuksen 
toimeenpanosta ja sitä koskevan lainsäädännön voimaanpanosta annettu 
laki 616/2021 (myöhemmin VPL) tuli voimaan 1.7.2021. Lain 26.1 §:n 
mukaan kunnan on tehtävä viimeistään 28.2.2022 hyvinvointialueelle 
selvitys 22, 23 ja 25 §:ssä tarkoitetuista sosiaali- ja terveydenhuollon tai 
pelastustoimen käytössä olevista toimitiloista, siirtyvästä irtaimesta 
omaisuudesta, sopimuksista ja vastuista. 
 
2M-IT Oy on Suomen suurimpia sote-ICT inhouse-toimittajia. 2M-IT syntyi 
maaliskuussa 2018 kahden sote-ICT-yhtiön (Medi-IT ja Medbit) 
yhdistyessä. Keskeisimmät palvelut ovat sote-ammattilaisjärjestelmien 
tuotannon aikaiset palvelut, infrapalvelut, projektitoiminta ja kehittäminen. 
Lisäksi 2M-IT tuottaa erilaisia tukipalveluja. Euran kunta omistaa 2M-IT 
Oy:stä 78 osaketta joka on oikeuttanut 0,08 % äänioikeuteen. Omistuksen 
arvo on 2 000 euroa. Euran kunta ostaa tällä hetkellä 2M-IT:ltä Sovellus- ja 
tietotekniikkapalveluja. 
 
2M-IT Oy:stä saadun tiedon mukaan, kaikkien kuntien ja kuntayhtymien 
2M-IT Oy osakeomistukset tulisi siirtää hyvinvointialueille, sillä yhtiön 
osakassopimuksessa on tästä erilliset määräykset: 
 
”Jos tämän sopimuksen nykyinen Osapuoli ei enää toimi sosiaali- ja 
terveyspalvelujen tuottaja- tai järjestämisvastuussa, se sitoutuu luopumaan 
Yhtiön osakkeista ensisijaisesti sen julkisoikeudellisen yhteisön hyväksi, 
jolla on Osakkaan sijaan velvollisuus järjestää ja tuottaa sosiaali- ja 
terveyshuollon palveluita alueellaan.” 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Juha Majalahti 

 
Päätösehdotus Euran kunta luovuttaa 2M-It Oy:n osakeomistuksensa (arvoltaan 2 000 

euroa) Satakunnan hyvinvointialueelle. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 Pöytäkirjamerkintä: kunnanhallituksen puheenjohtaja Harri Lehtonen ja 

valtuuston 3. vpj. Petri Salminen ilmoittivat esteellisyytensä ja poistuivat 
kokouksesta ko. asiakohdan käsittelyn ajaksi. 

 
 Päivi Kyllöinen toimi kokouksen puheenjohtajana ko. asiakohdan käsittelyn 

ajan.


